
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŐLÉSÉNEK 

SPORT-, IFJÚSÁGI ÉS CIVIL SZERVEZETEK BIZOTTSÁGA 

H-7100 SZEKSZÁRD, BÉLA KIRÁLY  TÉR 8.   �H-7101, PF. 83   �74/504-126   � 74/510-251 

Iktatószám: IV. 101/2010. 
 
 

JEGYZİKÖNYV 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek Bizottságának 
2010. január 19-én 14 óra 11 perckor a Polgármesteri Hivatal I emeleti Polgármesteri tárgyalójában megtartott 
ülésérıl. 
 
Jelen vannak:                            Fajszi Lajos elnök,  

Máté Péter, 
 Horváth Jánosné, 

 Schoeck Károly bizottsági tagok 
 
Távolmaradását jelezte:  Csillagné Szántó Polixéna 
 Horváth László, 
 Cser Henrietta bizottsági tagok. 
 
Tanácskozási joggal megjelent:        

Asztalos Adrienn ifjúsági referens 
Csik Attiláné Civil Kerekasztal 

 dr. Kajos Nikolett bizottsági referens, jkv. vezetı 

Meghívottak: 

Márton István Fáklya SE elnök 

Szélné Bajor Ágnes Dynamic Triatlon Club elnök 

Kékesi Emma Polip Ifjúsági Egyesület elnök 

Dr. Garay Zoltánné ÉFOÉSZ elnök 

Csillag Balázs Városi Sport-és Szabadidıközpont igazgató 

 
Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 4 fı jelen van, a bizottság határozatképes. Az elnök az ülést  
14 óra 11  perckor megnyitja. 
 
A napirenddel kapcsolatban kiegészítı, módosító javaslat nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı napirendet állapította meg: 
 
 

N A P I R E N D 
 
1.) napirendi pont 
Beszámoló a Fáklya SE 2009. évi tevékenységérıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Márton István Fáklya SE elnök 
 
2.) napirendi pont 
Beszámoló a Dynamic Triatlon Club 2009. évi tevékenységérıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Szélné Bajor Ágnes Dynamic Triatlon Club 
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3.) napirendi pont 
Beszámoló a Polip Ifjúsági Egyesület 2009. évi tevékenységérıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Kékesi Emma Polip Ifjúsági Egyesület elnök 
 
4.) napirendi pont 
Beszámoló az ÉFOÉSZ 2009. évi tevékenységérıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Dr. Garay Zoltánné ÉFOÉSZ elnök 
 
5.) napirendi pont 
Javaslat a Tolnai Tájak Íjász Egyesület támogatási kérelmének elbírálására 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
 
6.) napirendi pont 
Javaslat a Yorgos SE támogatási kérelmének elbírálására 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 

 
1.) napirendi pont 
Beszámoló a Fáklya SE 2009. évi tevékenységérıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Márton István Fáklya SE elnök 
 
Márton István: Az írásbeli beszámolót nem kívánom kiegészíteni. Szeretnénk legalább annyi rendezvényt 
szervezni idén, amennyit tavaly. Nagy az igény az integrált versenyekre, amelyeket negyedévente szeretnénk 
megrendezni. Ezekre a versenyekre az ország több városából érkeznek a résztvevık. Szívesen részt veszünk a 
város által szervezett sporteseményeken is – természetesen a lehetıségeinkhez mérten, illetve szeretném jelezni, 
hogy nagyon szívesen segítünk akár a rendezvények, versenyek szervezésében is. 
 
Asztalos Adrienn: Köszönöm a felajánlott segítséget, ezt szeretném is igénybe venni a Sportmajális 
szervezésénél. Köszönöm a beszámolót és gratulálok az eddigi tevékenységhez. 
 
Kérdés nem hangzott el. 
 
Fajszi Lajos: A város nevében is gratulálok az eddigi eredményekhez és köszönöm a beszámolót. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a beszámoló elfogadására tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

1/2010. (I.19.) SICSZB határozat 
Beszámoló a Fáklya SE 2009. évi tevékenységérıl 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága a Fáklya SE 2009. évi tevékenységérıl szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Határidı: 2010. január 19. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnök 
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2.) napirendi pont 
Beszámoló a Dynamic Triatlon Club 2009. évi tevékenységérıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Szélné Bajor Ágnes Dynamic Triatlon Club 
 
Szélné Bajor Ágnes: Az egyesület nevében köszönöm a város tavalyi évi támogatását. Fıleg duatlon és triatlon 
versenyekre tudtuk felhasználni. Szeretném kérni a bizottságtól, hogy amennyiben van rá lehetıség, akkor a 
pályázatot ebben az évben úgy írják majd ki, hogy az elnyert összeget az év elején megrendezett versenyekre is 
el lehessen számolni, ugyanis március, április hónap környékén már rendezünk aquatlon versenyeket. 
 
Asztalos Adrienn: Természetesen van lehetıség arra, hogy az idei kiírásban 2010. január 1. és 2010. december 
31. közötti idıszakra írjuk ki a támogatási összegek felhasználási idejét. 
 
Szélné Bajor Ágnes: A másik kérésem pedig az lenne, hogy a versenyeink, illetve magának az egyesületnek a 
népszerősítésében is kérhetjük-e a város segítségét? Kihelyezhetünk-e plakátokat a városban? 
 
Asztalos Adrienn: Igen, ebben is szívesen segítünk. Például plakátokat lehetne kihelyezni az iskolákban. Ehhez 
fel kell venni velük a kapcsolatot. 
 
Máté Péter: A városban engedély kell a plakátok kihelyezéséhez. Forduljanak Szigeti Julianna közterület-
használati ügyintézıhöz. Amennyiben az engedély megvan, a díj elengedésére is van lehetıség, mely ügyben 
pedig a Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság az illetékes. 
 
Szélné Bajor Ágnes: Ebben az évben is lesz külön pályázat a nemzetközi versenyekre? Csak egy pályázatot 
lehet benyújtani? 
 
Fajszi Lajos: Lesz nemzetközi versenyekre is pályázat és nem zárja ki egyik pályázat a másikat. Köszönjük a 
beszámolót. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a beszámoló elfogadására tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 

 
2/2010. (I.19.) SICSZB határozat 
Beszámoló a Dynamic Triatlon Club 2009. évi 
tevékenységérıl 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága a Dynamic Triatlon Club 2009. évi 
tevékenységérıl szóló beszámolót elfogadja. 

2. A bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 
Sport és Ifjúsági Keret pályázati kiírása a jövıben úgy 
kerüljön közzétételre, hogy a nyert összegek 
felhasználása adott év január 1. napjától december 31. 
napjáig legyen felhasználható. 

 
Határidı: 2010. január 19. 
Felelıs: 1. pont: Fajszi Lajos SICSZB elnök 
    2. pont: Majnay Gábor osztályvezetı 
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3.) napirendi pont 
Beszámoló a Polip Ifjúsági Egyesület 2009. évi tevékenységérıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Kékesi Emma Polip Ifjúsági Egyesület elnök 
 
Kékesi Emma: Az írásbeli beszámolót nem kívánom kiegészíteni. Évrıl évre fejlıdünk, jó évre számítunk, de 
problémát jelent, hogy a Mővelıdési Ház épületébıl ki kell költöznünk és egyenlıre nincs meg az új helyünk. 
 
Kérdés nem hangzott el. 
 
Fajszi Lajos: Az Agóra pályázat még nem indul, mivel szerzıdés sincs még rá, így sajnos nem tudom 
megmondani a kiköltözés pontos dátumát. Mindenképpen segítünk új helyet találni. Köszönöm a beszámolót. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a beszámoló elfogadására tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 

 
3/2010. (I.19.) SICSZB határozat 
Beszámoló a Polip Ifjúsági Egyesület 2009. évi 
tevékenységérıl 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága a Polip Ifjúsági Egyesület 2009. évi 
tevékenységérıl szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidı: 2010. január 19. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnök 
 

 
 
4.) napirendi pont 
Beszámoló az ÉFOÉSZ 2009. évi tevékenységérıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Dr. Garay Zoltánné ÉFOÉSZ elnök 
 
Dr. Garay Zoltánné: Szervezetünk kizárólag önkéntesekkel mőködik. A városban mőködı négy nagy hasonló 
szervezetnél 3-4 fıállású dolgozó van, szeretnénk 2010-ben mi is pályázni, legalább egy fı, négy órás dolgozó 
bérének finanszírozására. Igyekszünk részt venni a városi rendezvényeken – tavasszal és ısszel két sportverseny 
is integráltan van szervezve. Minden évben életmódtábort szervezünk Siófok-Sóstón, mely önkormányzati 
támogatással valósul meg és személyiségfejlesztéssel foglalkozunk 18 éves kortól. Korábban már 
kezdeményeztem a fıiskolán gyógypedagógiai alapismeretek oktatást, melynek folyományaként sok fıiskolás 
jön a szervezethez szakdolgozat írásakor. 
 
Fajszi Lajos: Aki nem tudja fizetni a tagdíjat, az elesik a segítségtıl? 
 
Dr. Garay Zoltánné: Nem, azonban bizonyos programok esetében differenciálunk aszerint, hogy befizették-e a 
tagdíjat. 
 
Fajszi Lajos: Cégek nem vállalják pár fı foglalkoztatását? 
 
Dr. Garay Zoltánné: Sajnos már nem. Szeretném megkérni a bizottságot arra, hogy amennyiben fogyatékkal élı 
személyekkel kapcsolatos döntések vannak a városban, akkor elıtte keressék meg szervezetünket, hiszen 
biztosan tudunk segíteni az elıkészítésben. 
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Csík Attiláné: Szeretném, ha mindenképpen rögzítésre kerülne, hogy a szervezet vállalja átvállalt feladat 
ellátását. Ez ugyanis rendszeres forrást jelenthet a részmunkaidıs foglalkoztatásához. A Nemzeti Civil Alap 
szintén jó forrás lehet ehhez. Ettıl az évtıl a 20 fı feletti létszámot foglalkoztató munkáltatónak érdemes 
fogyatékkal élı személyt foglalkoztatnia, hiszen ha nem teszi, akkor óriási összegő rehabilitációs járadékot kell 
fizetnie éves szinten. Érdemes lenne a foglalkoztatáspolitikával foglalkozó bizottságnak felvennie a kapcsolatot 
az egyesülettel. 
 
Fajszi Lajos: Ha jól tudom, a Munkaügyi Központokban vannak erre emberek. 
 
Dr. Garay Zoltánné: Nagy problémát jelent még a lakóotthon hiánya. 
 
Fajszi Lajos: Szigetváron épült ilyen intézet. Szekszárdi lakosoknak is biztosítva vannak helyek, utánanézünk, 
hogy pontosan mennyi. 
 
Schoeck Károly: Hogyan oszlik meg a négy pillér a gazdálkodásukban? 
 
Dr. Garay Zoltánné: Kb. 1,4 millió Ft-ot fordítunk mőködésre, 200.000 Ft a tagdíjak összege és a többi a 
programok költsége. Sajnos nagyon kevés az állami támogatás. 
 
Fajszi Lajos: Köszönöm a beszámolót. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a beszámoló elfogadására tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

4/2010. (I.19.) SICSZB határozat 
Beszámoló az ÉFOÉSZ 2009. évi tevékenységérıl 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága az ÉFOÉSZ 2009. évi tevékenységérıl szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Határidı: 2010. január 19. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnök 

 
5.) napirendi pont 
Javaslat a Tolnai Tájak Íjász Egyesület támogatási kérelmének elbírálására 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
 
Asztalos Adrienn: Ismerteti az írásban benyújtott kérelem tartalmát. 
 
Kérdés nem hangzott el. 
 
Csillag Balázs: Idıközben egyeztettünk az egyesület edzıjével A Sportcsarnokban egy terem lenne mindenben 
megfelelı erre a célra, azonban szabad idıpont csak kevés van és sajnos nem megfelelı a tagok számára, mivel 
diákokról van szó. Szóba került még a Sportcsarnok tárgyalóterme, azonban ez valamennyivel rövidebb, mint 
amire szükség lenne. Ezt azonban fel tudnánk ajánlani ingyenes használatra. 
 
Fajszi Lajos: Nem tartom jó ötletnek az ingyenes használat biztosítását, mert ha egy egyesülettel kivételt 
teszünk, akkor a többi kérelemnek is helyt kellene adnunk. 
 
Schoeck Károly: Elvi döntést kellene hozni az ilyen jellegő kérelmek megelızése érdekében. Természetesen az 
egyesületeket támogatni kell, azonban ezt tegye meg a bizottság anyagi eszközökkel. 
 
Csillag Balázs: Nagyon elszaporodott a térítésmentes használat biztosítása. Készítek néhány héten belül egy 
kimutatást errıl. 
 



 6 

Schoeck Károly: Kérem, hogy olyan anyag is készüljön, amelyben felmérik, hogy mekkora a kihasználatlansága 
a Sportcsarnoknak.  
 
Csillag Balázs: Rendben, ez is belekerül az anyagba. 
 
Fajszi Lajos: Javaslom, hogy ingyenes használatot ne biztosítson a bizottság. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslat elfogadására tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

 
5/2010. (I.19.) SICSZB határozat 
Tolnai Tájak Íjász Egyesület kérelmének elbírálása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága a Tolnai Tájak Íjász Egyesület kérelmét nem 
támogatja. 
 
Határidı: 2010. január 19. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnök 

 
6.) napirendi pont 
Javaslat a Yorgos SE támogatási kérelmének elbírálására 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
 
Asztalos Adrienn: Nem kívánom kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kérdés nem hangzott el. 
 
Fajszi Lajos: Javaslom, hogy ebben az esetben se támogassa a bizottság a kérelemben foglaltakat. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslat elfogadására tett javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

6/2010. (I.19.) SICSZB határozat 
Yorgos SE kérelmének elbírálása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága a Yorgos SE kérelmét nem támogatja. 
 
Határidı: 2010. január 19. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnök 

 
 
További napirendi pont nem lévén az elnökhelyettes az ülést 15 óra 11 perckor berekeszti. 
 
 
 

Kmf. 
 
 
 
 

Fajszi Lajos 
   SICSZB elnök 
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A jegyzıkönyvet készítette: 
 
 
    dr. Kajos Nikolett 

       jogi és bizottsági referens 
 
 
      Ellenjegyezte: 
 
              Amreinné dr. Gál Klaudia 
                            aljegyzı 


